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Op 18 oktober 2011 debuteerde ik op deze plek als columnist. Even daarvoor had in 

Cobouw een kritisch verhaal gestaan over de rol van commissarissen bij 

woningcorporaties. Ik werd in dat artikel geciteerd en dat heeft toen de weg naar 

een vaste plek in deze krant en later op de website geplaveid. En nu is dit de laatste. 

Zoals wellicht bekend ben ik sinds het begin van deze maand teruggetreden als 

algemeen directeur van Hendriks Coppelmans Bouwgroep. Het bedrijf maakt alweer 

meer dan een half jaar onderdeel uit van Hendriks Bouw en Ontwikkeling. En ik ga 

nog tot 2022 de organisatie adviseren bij strategische vraagstukken. 

Deze nieuwe functie heeft mij echter wel doen besluiten om een punt achter mijn 

‘columnistenbestaan’ te zetten. Met een tweewekelijkse frequentie heb ik alles bij 

elkaar circa 222 keer een punt mogen maken. Telkens heb ik stof tot nadenken 

willen geven. De columns hebben tot heel veel leuke en inspirerende gesprekken 

geleid. Men zag er herkenning in, stemde ermee in of men liet juist een tegengeluid 

horen. En dat laatste leidde vaak weer tot nieuwe inzichten die mij weer 

inspireerden. 

Met de onderwerpen die ik in petit comité altijd besprak, liepen we vaak voor de 

muziek uit. Regelmatig terugkerende items waren de verduurzamingsopgave c.q. 

energietransitie, de verhouding tussen opdrachtgever en opdrachtnemer en wet- en 

regelgeving. Pas lang nadat deze en andere onderwerpen aan de orde waren 

geweest kwamen ze in andere gremia terug. Dat is fijn, want dat betekent dat we op 

deze plek maatschappelijk relevante onderwerpen aansneden. 

De sector is in de afgelopen jaren op tal van vlakken veranderd. Een goed voorbeeld 

daarvan is ketensamenwerking. Toen dat in 2012 in een column voor het eerst naar 

voren kwam, was dat nog nieuw. De voordelen ervan werden nog niet op waarde 

geschat, zullen we maar zeggen. Inmiddels is ketensamenwerking in de sector niet 
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meer weg te denken. Verder hebben we in het afgelopen decennia drie crises 

meegemaakt. Als tikkeltje eigenwijze ondernemer heb ik al die ontwikkelingen op 

deze plek mogen beschouwen. Ik vond het een hele eer. Punt. 
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